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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 21  

ÚŘAD MĚSTSKÉ ČÁSTI 

KANCELÁŘ TAJEMNÍKA 
STAROKLÁNOVICKÁ 260, 190 16  PRAHA 9, TEL.: 281 012 911, FAX: 281 971 531, PODATELNA@PRAHA21.CZ 

VÁŠ DOPIS ČJ:   

 

 

 

 

 

ZE DNE:  

NAŠE ČJ.: UMCP21/14129/2020/KT/Gry 

SPIS. ZN.:  

VYŘIZUJE: DiS. Helena Gryčová 

TEL.: 281012928 

E-MAIL: helena.grycova@praha21.cz 

DATUM: 01.10.2020  

 

Zápis z jednání Komise Zdravá městská část a MA21 

ze dne 30. 09. 2020 

 

Místo konání:  

kancelář tajemnice ÚMČ Praha 21, Staroklánovická 260, Praha – Újezd nad Lesy 190 16 

 

Přítomni:  předseda komise: Petr Duchek 

  Mgr. Lenka Danielová (odešla v 18:45 hod) 

  Bc. Radka Lipanovičová 

  Ing. Lucie Ponicová 

Bc. Markéta Slavíková 

Lenka Krátká 

Ing. Jitka Carbolová (příchod v 18 hodin) 

tajemník: Ing. Šárka Zátková 

host: Helena Gryčová 

   

Omluveni: Ing. Klára Zezulová 

  Ing. Josef Roušal 

  Milan Samec  

 

Program:  

1.  Diskuse a vyhodnocení všech akcí, pořádaných MČ Praha 21/ se spoluúčastí MČ Praha 21 v 

době od posledního jednání komise. Vyhodnocení opatření proti šíření nemoci COVID-19 

v průběhu akcí. 

2.  Ankety MČ Praha 21 – diskuse, návrhy na provádění anket (parkování, zdravotní péče atd.) 

3.  Pořádání kulatých stolů a veřejného fóra 
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4.  Projekt „Do škol bez aut“ v rámci Evropského týdne mobility 

(https://www.mzp.cz/cz/evropsky_tyden_mobility) – diskuze nad projektem 

5.  Informace k participativnímu rozpočtu MČ Praha 21 

6.  Vyhodnocení investičních akcí MČ Praha 21 ohledně zvyšování kvality života občanů 

7.  Diskuse a příprava návrhů, jak zajistit postup MČ do vyšší kategorie dle kritérií MA21 z 

kategorie D do C, resp. B. Cíl: Nejpozději za rok 2021/2. Sestavit postup ideální a náhradní 

postup zahrnující omezení činností z důvodu onemocnění COVID-19. 

8.  Různé 

 

Průběh jednání:  

Jednání Komise ZMČ a MA21 zahájil předseda. Předseda představil novou koordinátorku MA 

21, paní Helenu Gryčovou, která se účastní komise jako host. 

 

1. Diskuse a vyhodnocení všech akcí, pořádaných MČ Praha 21/ se spoluúčastí MČ 

Praha 21 v době od posledního jednání komise. Vyhodnocení opatření proti šíření 

nemoci COVID-19 v průběhu akcí. 

 

Členové komise zhodnotili průběh akce Den zdravé Země. Komise se shodla, že akce se 

povedla. Proběhla diskuze o spojení akcí Den Země a Dny zdraví. V rámci Dnů zdraví 

proběhly akce ve skateparku, které cílily na jinou věkovou skupinu a byly úspěšné.  

Ing. Ponicová informovala, že na Den Země nebyla získána na MHMP na rok 2021 dotace a 

na Dny zdraví již 3 roky dotace nejsou vypisovány. Bude muset být celé v roce 2021 

financováno z rozpočtu MČ. Členové komise požádáni o poohlédnutí se po možných 

dotacích. Paní Gryčová se dotáže ohledně možností na NSZM. 

V průběhu akcí byla dodržována platná epidemická a hygienická opatření. 

 

2. Ankety MČ Praha 21 – diskuse, návrhy na provádění anket (parkování, zdravotní péče 

atd.) 

 

Pan předseda konstatuje, že v MČ Praha 21 ankety probíhají. Komise byla informována o 

anketě, která proběhne z intence dopravní komise. Anketa se bude týkat dopravní situace 

v Újezdě nad Lesy. Paní Gryčová informovala o tom, jakým způsobem bude anketa 

distribuována. Anketa bude probíhat od 1. do 16.10.2020. Komise diskutovala o zapojení 

školy a školek. Členové komise navrhují další sběrná místa, např. knihovna nebo obchod 

VitaLen. 

Diskutováno ohledně ankety na zdravotní středisko, u něhož je provedení ankety složité. Je 

možné provést anketu ohledně požadavků občanů na péči a zeptat se občanů, co by si do 

budoucna na středisku přáli. Diskuze v komisi proběhla ohledně načasování ankety. 

Byl vznesen dotaz ohledně studie na středisko Rohožník a v jakém stavu se nachází. Komise 

bude informována na příštím jednání. 

 

3. Pořádání kulatých stolů a veřejného fóra 

 

Proběhla diskuze ohledně uspořádání kulatých stolů v roce 2021. Navrhován kulatý stůl o 

podnikatelské sféře v Újezdě (vzájemná spolupráce). Dále navrhován kulatý stůl ke spolkové 

činnosti, které by zmapovaly činnost v Praze 21 nebo na téma spolupráce na akcích MČ. 
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Ved. OŠK informuje komisi ohledně spolupráce ÚMČ a spolků v současné chvíli. V tuto chvíli 

to funguje, ale není to na organizované bázi. 

Toto všechno je v kompetenci nové koordinátorky MA21, která je hybnou silou celé 

participace s veřejností i uvnitř do úřadu. I veřejnost se musí učit participovat. 

Dotaz na veřejné akce v rámci školství – paní Ponicová informovala, že toto probíhalo v rámci 

MAPu, z něhož to bylo i financováno. Tyto akce/workshopy byly finančně nákladné. 

Konstatováno, že účast a zájem veřejnosti je obecně malý. 

 

Návrh na konání Veřejného fóra v roce 2021 

HLASOVÁNÍ: konání veřejného fóra v roce 2021: 4 – pro, 0 - proti, 3 – se zdržel hlasování  

Návrh na konání kulatých stolů v roce 2021 

HLASOVÁNÍ: konání kulatých stolů v r. 2021: 7 – pro, 0 - proti, 0 – se zdržel hlasování  

 

4. Projekt „Do škol bez aut“ v rámci Evropského týdne mobility 

 

Doprava do školy a kolem škol je věčné téma. Téma je řešeno i panem místostarostou v rámci 

jeho gesce. Konstatováno, že problémy kolem školy jsou stálé. 

Návrh na diskuzi s novou paní ředitelkou ohledně obnovení projektu „Do škol bez aut“. Jedná 

se zejména o osvětu rodičů a podporu toho, aby děti cca od 3.třídy výše chodily do školy 

pěšky. Komise byla informována, že v komisi výchovy a vzdělávání byla problematika dopravy 

v okolí škol diskutována a bude to dále projednáváno v dopravní komisi. Na příštím jednání 

bude komise informována o dalším postupu. 

 

Návrh na obnovení projektu „Do školy bez aut“ 

HLASOVÁNÍ: 7 – pro, 0 - proti, 0 – se zdržel hlasování  

 

5. Informace k participativnímu rozpočtu MČ Praha 21 

 

Hlasování bude ukončeno dnes o půlnoci (tj. 30.9.2020). 

Konstatováno, že by bylo dobré nějakými opatřeními zvýšit účast občanů v anketě. Byl 

diskutován princip participativního rozpočtu a jakým způsobem lze do něho navrhovat. 

Všichni ti, kteří podali návrh do participativního rozpočtu, byli obeznámeni. Na základě 

proběhlého pilotního projektu je potřeba udělat následně celý rozbor toho, jak to proběhlo. 

Paní Gryčová připraví rozbor a také článek do ÚZ. 

Je diskutována propagace – na příští jednání komise bude připraven soupis toho, jak se 

participativní rozpočet propagoval, aby to mohlo být diskutováno. 

Celá propagace by byla potřeba zjednodušit a polidštit. Bylo by dobré zapojit školu a školky. 

 

6. Vyhodnocení investičních akcí MČ Praha 21 ohledně zvyšování kvality života občanů 

 

Pumptrack – otevřen teprve krátkou dobu. V tuto chvíli nelze ještě hodnotit.  

Diskutována výsadba u Rákosníčkova hřiště. 

V zásadě negativní ohlasy na investiční akce od občanů nejsou. 
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7. Diskuse a příprava návrhů, jak zajistit postup MČ do vyšší kategorie dle kritérií MA21 

z kategorie D do C, resp. B 

 

Po novém roce bude vyhodnocen Plán zlepšování. Nová koordinátorka MA21 paní Gryčová 

bude sledovat případné změny pravidel pro jednotlivé kategorie. Paní Gryčová na příští 

jednání komise připraví přehled kritérií a podklady (tajemnice komise rozešle všem členům 

komise). Na dalším jednání bude diskutován posun z kategorie D do vyšší kategorie.  

Předseda komise vysvětlil, proč by povýšení do kategorie C/B znamenalo pro MČ prestiž a 

přínos. Byl by rád, abychom se posunuli výše. Toto podporuje i Ing. Ponicová. 

Bylo by dobré začít diskutovat, jestli lze některé akce dělat v rámci mimořádných opatření 

„jinak“, tzn. všechny akce nevzdat. 

 

8. Různé 

 

Termíny jednání – Další jednání komise proběhne v listopadu, termín bude upřesněn. 

Paní Carbolová informuje, že zahrádkáři nebudou dělat výstavu, ale děti nakreslily obrázky, ze 

kterých chtějí udělat online výstavu – soutěž. Byl vznesen dotaz na možnost využití Mobilního 

rozhlasu nebo jinou pomoc na uskutečnění hlasování. Paní Carbolová bude informována 

tajemnicí ÚMČ Praha 21 ohledně možností. 

 

 

Zapsala a vyhotovila dne 30.9. 2020 – tajemnice komise Ing. Šárka Zátková  

 

 

Ověřil, dne 7.10.2020 předseda komise p. Petr Duchek 

 

 

 

 


